
»Informacije
so vedno
dobrodošle«

Joie Vuk je predsednlk ko-
misije za informiranje v kra-
jevni skupnosti 7. september.
Kaj pa dela ta komisija in ali
|o sploh potrebujemo, se bo-
do vpraiall nekaterl.

Pa smo sklenili Jožeta Vuka,
sicer tajnika Inštituta za ana-
steziologijo pri Kliničnem cen-
tru v Ljubljani, temeljito izpra-
šati o delu in pomenu komisi-
je, ki jo vodi.

Najprej mi je povedal, da se
je na Glinškovo ploščad 20

preselil pred dvema letoma.
Sprva seveda v krajevni skup-
nosti ni sodeloval, ker niti ni
vedel, kje je njen sedež. A ker
je bil v hišnem svetu kar akti-
ven, so ga kmalu odkrili in ga
zaprosili, če bi bil pripravljeh
delati še v krajevni skupnosti.
In je pristal. ker je prepričan,
da je treba za svoj ožji okoliš
tudi kaj storiti, če hošeš, da se
kaj premakne na bolje. Na živ-
ce mu gredo Ijudje, ki sosesko
pri Ruskem carju kar naprej
kritizirajo, ko pa je treba kaj
storiti - na primer samo sode-
lovati pri čiščenju okolja, jih
nikjer ni!

Od lani je predsednik komi-
sije za informiranje, ki šteje 10
članov. Vsi skupaj skrbijo zato,
da bi bil vsak posameznik in-
formiran o delu, načrtih in te-
gobah krajevne skupnosti. Ta-
ko je ta komisija že 1981 leta
izdala prva štiri glasila (oziro-
ma dva lista velika kot pisarni-
ški papir, kjer so prebivalce
seznanili o tem in onem - kar
je bilo pač tisti hip najpo-
membnejše v krajevni skupno-
sti. Leta 1982 so izdali infor-
macije le dvakrat, letos pa bo-
do prva obvestila dobila vsa
gospodinjstva pred ali pa malo
po prvomajskih praznikih. In
kaj so v njih zapisali? Pred-
vsem, kaj se je lani najpo-
membnejšega zgodilo na tem
koncu Bežigrada in kaj name-
ravajo letos. Vse prebivalce pa
so tudi povabili k sodelovanju.

Vsakič natisnejo 1500 izvo-
dov in potem jih navadno mla-
dinci in mladinke razdelijo po
vseh nabiralnikih.

PREMALO SE POZNAMO
Jože Vuk pravi, da se prebi-

valci KS 7. september premalo
poznajo med sabo. To se mu
zdi po eni strani razumljivo, saj
so v soseski v glavnem mlade
družine, kt imajo veliko dela in
skrbi z naraščajem. Sedaj pa
še nov delovni čas, ko pride
večina kasneje domov, zato se
še manj zanimajo za delo v
krajevni skupnosti. Pa to ni
prav, saj upokojenci ne morejo
prav vse prevzeti na svoja ple-
ča, pa tudi z vsemi problemi, ki
tarejo mlade družine, niso sez-

nanjeni. Zato vabi vse, ki so
pripravljeni delati v krajevni
skupnosti, da se tam oglasijo.
Saj ni treba veliko delati, zado-
voljni bi bili, če bi vsak le eno
uro na mesec.

Ljudje nad oiarsičem nerga-
jo. Včasih upravičeno, včasih
tudi ne, saj mnogokrat ne ve-
do, kaj ima krajevna skupnost
sploh v načrtu Zato prosi vse,
ki so že ali pa šele bodo dobili
informacije o delu krajevne
skupnosti v nabiralnike, da jo
tudi preberejo

Sploh pa se po hišah marsi-
kaj dogaja, kar nikoli ne pride
na dan. V njihovi stolpnici je 30
najemnih in 23 lastniških sta-
novanj. Kar v osmih ali devetih
lastniških stanovanjih ne sta-
nujejo lastniki. ampak podna-
jemniki, ki krepko plačujejo za
bivanje v tujem domu; lastniki
pa neobdavčeno prejemanje
lepo rento. Zakaj tako?

še huje je, da po mnogih
blokih tudi v KS 7. september
nosilci stanovanjske pravice
oddajajo najemniška stanova-
nja, sami pa živijo v lastnih hi-
šah ali lastniških stanovanjih.
Nekateri so še tako nesramni,
da poberejo od podnajemni-
kov mastne denarce, sami pa
niti stanarine ne plačujejo...

»Vidite o vsem tem, bi lahko
pisali v krajevnih informacijah,
če bi bili Ijudje bolj pripravljeni
sodelovati. Skrajni čas je, da
naredimo red tudi na stano-
vanjskem področju, ker na ti-
soče Ijudi nima tistega najo-
snovnejšega za življenje - stre-
he nad glavo«, je poudaril Jože
V u k N. Ž.


